
KOMISJA BUDŻETOWO-FINANSOWA 

RADY POWIATU ZGIERSKIEGO 

W KADENCJI 2010-2014 

 

 

Protokół Nr 45/12 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 20 marca 2013 r.  

w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu.  

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o aktualnej sytuacji finansowej Centrum Medycznego „Boruta” w Zgierzu                           

po przekształceniu w spółkę kapitałową. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Zarządu Powiatu Zgierskiego. 

4. Zaopiniowanie materiałów na XXXV sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Jerzy Janicki otworzył 45 posiedzenie Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Informacja o aktualnej sytuacji finansowej Centrum Medycznego „Boruta” w Zgierzu                  

po przekształceniu w spółkę kapitałową stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Prezes Centrum Medycznego „Boruta” Sp. z o. o. w Zgierzu Zbigniew Jarosik przedstawił 

informację w oparciu o w/w materiał.  

  

Radna Ilona Zinser zapytała, z jakich etatów musiał zrezygnować Prezes w Centrum 

Medycznym. 

 

Prezes odpowiedział, że jeden etat to etat  pielęgniarki,  która miała umowę na czas określony 

i umowa nie została przedłużona i drugi etat to etat laborantki, z którą również nie 

przedłużono umowy. 

 

Radna Zofia Ogórek chciała wiedzieć, czy są już efekty przetargu, który miał na celu 

wynajęcie 5 pomieszczeń w Centrum Medycznym. 

 

Prezes poinformował, że przetarg jest w trakcie, zgłosiła się dopiero tylko jedna firma.  

 

Radna Zofia Ogórek zadała pytanie, dlaczego zostały podniesione ceny odpłatnych usług 

medycznych. 



 

Prezes wyjaśnił, że po przejrzeniu wszystkich umów związanych z medycyną pracy zostały 

urealnione stawki, które są pobierane za te usługi. 

 

Radna Zofia Ogórek dopytywała, czy zwiększenie stawek za usługi nie spowodowało 

odejścia klientów. 

 

Prezes odpowiedział, że nie są to wygórowane kwoty. Nie mogą podnieść na tyle, aby stali się 

niekonkurencyjni, ale Centrum nie może też działać poniżej kosztów - stąd  takie decyzje. 

Poruszając kwestie kosztów to Odział Geriatrii też przynosi straty. Prawdopodobnie pod 

koniec roku otrzymają sprzęt z Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk zwrócił uwagę, że kilka lat temu geriatria miała być chlubą tej 

placówki, a teraz okazuje się że geriatria jest nieopłacalna. 

 

Prezes powiedział, że na Oddziale Geriatrii jest lekka strata. Ma nadzieję, że ta sytuacja 

ulegnie zmianie, gdyż w całej Polsce geriatria jest traktowana dosyć poważnie i tak też 

potraktuje ją Narodowy Fundusz Zdrowia Oddział w Łodzi. Obłożenie na Oddziale                

jest, ale trzeba pamiętać, że nie ma możliwości, aby konkurować w tym kierunku                           

z Wojewódzkim Szpitalem Specjalistycznym w Zgierzu. 

 

Radna Anna Jahns była zainteresowana, czy jeżeli pacjent będzie chciał uzyskać świadczenie 

odpłatne np. w poradni specjalistycznej okulistycznej to Spółka takich świadczeń udziela.  

 

Prezes potwierdził, że udziela.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk zapytał,  jakie są pomysły Prezesa aby Spółka przynosiła dochody,  

a nie generowała strat.   

 

Prezes oznajmił, że chciałby rozwijać odziały specjalistyczne. Należy mieć na uwadze,                        

że na 2012 rok kontrakt z NFZ był o 700 tys. zł mniejszy. Przy takiej dużej stracie  

w kontrakcie to i tak straty spółki nie są takie wysokie.  

  

Radny Tadeusz Iwaniuk poprosił o odpowiedź, czy w Spółce są problemy kadrowe, ponieważ 

docierają do niego informacje, iż grono pacjentów jest odsyłanych z uwagi na brak lekarzy. 

 

Prezes wyjaśnił, że zawsze okresowo są problemy z lekarzami, jest to kadra, która najczęściej 

zmienia miejsce pracy. W tej chwili w Spółce jest pełen skład lekarzy. 

 

Radny Tadeusz Iwaniuk był ciekawy, czy prowadzenie przychodni jest opłacalne. 

 

Prezes podkreślił, że prowadzenie poz zawsze jest opłacalne.  

 

Radna Ilona Zinser zapytała, jakie specjalizacje Prezes chciałby odzyskać. 

 

Prezes wskazał, że najbardziej odczuł stratę Poradni Medycyny Sportowej i Poradni 

Ortopedycznej, która funkcjonowała bardzo prężnie. 

 

Radna Ilona Zinser spytała, czy Prezes rozważał utworzenie poradni onkologicznej, na takie 

usługi jest bardzo duże zapotrzebowanie. 



 

Prezes oświadczył, że w pierwszej kolejności chciałby odzyskać te poradnie, które stracił. 

Miał przemyślenia co do utworzenia chemioterapii. 

 

Zdaniem Przewodniczącego Komisji w okresie, kiedy trwa walka o pacjenta to warto 

inwestować w usprzętowienie, ponieważ takie rzeczy przyciągają pacjentów.   

 

Ad. 3 

Projekty uchwał Zarządu Powiatu Zgierskiego w sprawach: 

1) przeznaczenia do sprzedaży części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Zgierskiego, położonej w Rąbieniu AB, przy ul. Konstantynowskiej, oznaczonej jako 

działka numer 10/64; 

2) przeznaczenia do sprzedaży części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Zgierskiego, położonej w Rąbieniu AB, przy ul. Konstantynowskiej, oznaczonej jako 

działki numer 10/65; 

3) przeznaczenia do sprzedaży części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Zgierskiego, położonej w Rąbieniu AB, przy ul. Konstantynowskiej, oznaczonej jako 

działki numer 10/66; 

4) przeznaczenia do sprzedaży części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Zgierskiego, położonej w Rąbieniu AB, przy ul. Konstantynowskiej, oznaczonej jako 

działki numer 10/67; 

5) przeznaczenia do sprzedaży części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Zgierskiego, położonej w Rąbieniu AB, przy ul. Konstantynowskiej, oznaczonej jako 

działki numer 10/68; 

6) przeznaczenia do sprzedaży części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Zgierskiego, położonej w Rąbieniu AB, przy ul. Konstantynowskiej, oznaczonej jako 

działki numer 10/69. 

 

Zdaniem radnego Radosława Zaborowskiego  jest to jedna nieruchomość i na jej sprzedaż 

powinna wyrazić zgodę Rada Powiatu Zgierskiego podejmując stosowną uchwałę.  

 

Komisja przy 5 głosach za i 3 przeciwnych pozytywnie zaopiniowała ww. projekty uchwał. 

 

Ad. 4  

1. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji Projektu pod nazwą „Trasy 

Rowerowe Euro Velo”. 

 

Skarbnik Powiatu  Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła projekt uchwały. 

 

Radny Mirosław Pilarski zastanawiał się czy nie można byłoby tras rowerowch połączyć 

ze szlakami konnymi. 

 

Radny Tadeusz Iwaniuk zwrócił uwagę, że projekt w znikomym stopniu będzie obejmował 

Zgierz. 

 

Radna Anna Jahns zapytała, kim są partnerzy w tym projekcie. 

 

Skarbnik nie potrafiła określić partnerów tego projektu. 

W opinii Przewodniczącego Komisji jest to uchwała intencyjna. Na sesji będzie osoba, 

która przedstawi szczegóły tego projektu. 



 

Radny Radosław Zaborowski nie zgodził się, że jest to uchwała intencyjna, bowiem  

czytając §1 jest to uchwała już wyrażająca zgodę na udział Powiatu Zgierskiego                         

w realizacji projektu. Następna uchwała w tym temacie nie będzie już potrzebna. 

Radny wskazał, iż nie ma przedstawiciela Zarządu Powiatu Zgierskiego dla udzielenia 

szczegółowych informacji w tej sprawie. W związku z tym wnioskował, aby 

przedmiotowy projekt chwały Komisja zaopiniowała na posiedzeniu w przerwie sesji po 

uzyskaniu wszelkich wyjaśnień. 

 

Komisja przy 5 głosach za , 1 przeciw i 2 wstrzymujących wniosek przyjęła.  

 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/352/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 lutego 2013 r. w sprawie uchwalenia planu finansowego 

realizacji zadań rehabilitacji społecznej i zawodowej, ze środków Powiatowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, na rok 2013. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja przy 6 głosach za i 2 wstrzymujących  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie wyboru biegłego rewidenta w celu przeprowadzenia 

badania sprawozdania finansowego Powiatu Zgierskiego za 2012 rok. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/316/12 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2013. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/315/12 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu zgierskiego na lata 2013- 2022. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 5  

Komisja przy 7 głosach za i 1 wstrzymującym przyjęła protokół z 43  posiedzenia Komisji. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z 44 posiedzenia Komisji. 

 

 

 



Ad.6 

Radna Ilona Zinser zaproponowała zmianę godziny posiedzenia Komisji z 17
00

 na 16
30

. 

 

Komisja zaakceptowała propozycję. 

 

Radny Mirosław Pilarski poruszył temat zdarzenia samospalenia na terenie Zgierza. 

Prawdopodobnie osoba w przede dniu wydarzenia chciała skorzystać z porady psychologa,                   

ale  niestety nie została przyjęta. Radny uważa, że pacjenci powinni być przyjmowani od ręki 

do poradni  psychologiczno pedagogicznych, aby nie dochodziło do takich tragedii. 

 

Radna Anna Jahns na kanwie tego czynu samobójczego wyraziła zaniepokojenie sytuacją              

w służbie zdrowia i oświaty.. 

 

Ad. 7 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji dokonał 

zamknięcia 45 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

     

Protokołowała  

      

 

 


